



CANADA

communiqué

No. 79
no

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

NOVEMBER 4, 1970
LE 4 NOVEMBRE 1970

The Joint United States/Canada Committee on Trade and Economic Affairs will hold its tenth meeting in Ottawa November 4-5, 1970. The United States delegation will consist of six members from the Canadian delegation will consist of eight members from Canadian government departments.

Participants will include ministers and senior officials from both governments who will have the opportunity to review current economic and political developments affecting their countries and their共同的 interests.

This meeting will provide ministers and senior officials with the opportunity to review current economic and political developments affecting their countries and their共同的 interests.

JOINT UNITED STATES/CANADA COMMITTEE ON TRADE AND ECONOMIC AFFAIRS

COMITE MIXTE CANADO-AMERIQUEEN DU COMMERCE ET DES AFFAIRES ECONOMIQUES

La réunion de la Commission mixte canado-américaine sur le commerce et les affaires économiques se tiendra à Ottawa le 4 et 5 novembre 1970.

Les participants comprennent des ministres et des hauts fonctionnaires des deux gouvernements qui ont été invités à se rendre à Ottawa pour assister à cette réunion. Les délégations des deux pays sont composées de six membres du cabinet des deux gouvernements et d'au moins huit conseillers.

Les participants auront l'occasion d'échanger avec leurs homologues aux ministères et agences responsables des questions économiques et financières de leur pays et d'examiner les développements actuels.

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that the Joint United States/Canada Committee on Trade and Economic Affairs will meet in Canada later this fall. The United States secretaries have accepted an invitation from Canadian ministers to hold the thirteenth meeting in Ottawa November 23-24, 1970.

Established by an exchange of notes in 1953, the Committee held its twelfth meeting in Washington in 1969. The eleventh meeting was in Montreal during Expo '67. The Committee is composed of cabinet members from both sides with major responsibilities for trade and economic affairs, accompanied by senior advisers.

The November meeting will provide ministers and secretaries with an opportunity to review current economic, trade and financial matters affecting their countries and to consider future prospects.

* * *

Le Secrétaire d'état aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que le Comité mixte canado-américain du commerce et des affaires économiques se réunira au Canada avant la fin de l'automne. Les secrétaires d'état américains ont accepté l'invitation des ministres canadiens de tenir la treizième réunion du Comité à Ottawa les 23 et 24 novembre 1970.

Créé au moyen d'un échange de notes en 1953, le Comité a tenu sa douzième réunion à Washington en 1969, la onzième ayant eu lieu à Montréal au cours de l'Expo '67. Le Comité se compose de membres du cabinet des deux gouvernements investis de hautes responsabilités en matière de commerce et d'affaires économiques et accompagnés de conseillers principaux.

La réunion de novembre fournira aux ministres canadiens et aux secrétaires américains l'occasion d'étudier les questions économiques, commerciales et financières de l'heure qui intéressent les deux pays et d'examiner les perspectives qu'offre l'avenir.